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Diskussion og Beslutning Ansvarlig 

1. Formanden byder 
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 Asger (ABS) byder velkommen til ekstraordinært 

menighedsrådsmøde i forbindelse med genåbning af kirken 

efter covid-19 nedlukningen. Mødet skal handle om de nye 

retningslinjer, som sundheds-myndighederne og -

ministeriet har sendt ud for genåbningen af folkekirken. 

Alle tilstedeværende får et printet eksemplar af 

retningslinjerne. 

  Andet punkt på dagsordenen drejer sig om kirkens 

kapacitet. I retningslinjerne er det udstukket, at der må 

være 1 individ pr. 4 kvadratmeter plads i kirken, når der 

synges.  

Bent (BT) har opmålt kirkens areal til ca. 80 kvadratmeter, 

hvorfor der kan være 20 gæster i kirken. Medarbejdere 

tæller ikke med. 

Det diskuteres, om kirken skal måles op igen for at finde 

ud af, nøjagtig hvor mange der må være, hvis der ikke 

synges – hvorved afstandskravet formindskes fra 2 til 1 

meter, med tilsvarende mindre plads pr. individ. 

Det bliver besluttet, at vi foreløbig holder fast i de 20 

personer indtil der kommer nye regler. 

I kirken sidder vi på hver 3. bænkerække. De relevante 

bænkerækker markeres med hynder – de forbudte pladser 

får taget hynderne af. 

Ved flere tjenester i træk (indenfor 48 timer) tilstræbes det, 

at vi skifter hynder, så nye gæster ikke sidder på brugte 

hynder. Kirsten (KM) er hovedansvarlig for at rengøre 

hynder efter brug. 

Det diskuteres desuden, om vi skal have tilmelding til 

gudstjenesterne over internettet, men det droppes. I 

stedet opererer vi med først til mølle-princippet. Nogle 

kan derfor blive afvist i døren (men det sker nok ikke). 

  Der udarbejdes opslag til at hænge op på tavlen, på 

døren og i våbenhuset med information om de vedtagne 

forhold. Ligeledes udarbejdes der opslag til facebook og 

hjemmesiden. 

Henning (HT) har primært ansvar, Marianne (MA) laver 

et udkast. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KM 

 

 

 

 

 

 

HT 

MA 



 

3. Opslag vedr. 
genåbning 

 

 

 

 

4. Gudstjenestens 
form 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Genåbning af 
Sognegården 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indholdet til opslaget er som minimum information om: 

1. Max antal deltagere i kirken (20) 
2. At samme husstand må sidde sammen 
3. At der er først-til-mølle-princip 
4. At der skal sprittes af i våbenhuset 
5. Hvordan gudstjenesten forløber (senere 

droppet 20/5) 
 

 

  Gudstjenesteformen revurderes ved næste 

menighedsrådsmøde d. 9. juni, hvor der måske er kommet 

nye retningslinjer. 

Det blev aftalt, at gudstjenesten bliver forkortet, men vi 

forsøger at lade gudstjenesten være så normal, som mulig. 

Konkret bortfalder altergangen og vi synger kun 4 salmer, 

men resten fortsætter som før. 

Dog bemærkes det, at Trosbekendelsen siges, som det 

blev besluttet ved sidste menighedsrådsmøde i februar. 

Gudstjenesten bliver gennemfør med salmebøger, som 

bliver liggende efter tjenesten – og først brugt igen tidligst 

48 timer efter gudstjenesten. 

 

Det blev diskuteret, hvordan Sognegården igen skulle 

åbnes, og for hvem. 

Det blev besluttet, at AA- og pårørendegruppen får lov 

at lave to arrangementer (efter deres eget forslag) for at 

begrænse deltagerantal i hhv. sognegården og Gamst’s 

Minde. De skal selv gøre rent. 

Ligeledes bliver Gåbussen kontaktet for at høre om de 

gerne vil bruge Sognegården igen. Gåbussen må gerne 

bruge sognegården, hvis de selv har interesse heri. Bent 

(BT) kontakter Gåbussen. 

Alle andre aktiviteter forbliver lukket indtil videre. 

Marianne (MA) orienterer Leif. 

Der bliver desuden sat ekstra sprit op. 
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Ruds Vedby, den 19. maj, underskrifter:   

6. Brug af Køkkenet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Eventuelt 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde den 9. juni 2020 

På Kirstens (KM) opfordring tog vi en snak om rengøring 

og brug af køkkenet. 

Ruth (RJ) foreslog, at køkkenet blev lukket under de 

nuværende forhold. Og det blev vedtaget. 

Henning (HT) står for at lave opslag til dørene, som Bent 

(BT) printer og hænger op. 

Derudover blev det diskuteret, hvordan vi generelt kan 

højne hygiejnen og rengøringen i køkkenet. Før Corona var 

der ofte snavset service. 

Det blev besluttet, at der skulle laves et opdateret opslag 

til køkkenet om, hvordan man gør rent: 

• Fej og vask gulv 

• Ved brug af opvaskemaskine: skyl af, kør program 
3 (varighed 4 min.), tør af og sæt på plads. 

o Bestik kan med fordel sættes i sæbevand 
og vaskes til sidst. 

 

Henning (HT) laver opslag. 

 

Der var tre punkter til eventuelt: 

1. Orientering fra Asger (ABS) om, at menigheds-
mødet og orienteringsmødet d. 9. juni fortsat ikke 
er aflyst. 
Vi diskuterede lidt, hvordan det skulle kunne 
lade sig gøre, men vi kom ikke frem til noget 
endegyldigt svar. 
 

2. Dan Svenningsen på Vedbygaard vil gerne have en 
port sat op mellem toiletbygningen og lygtepælen 
for at forhindre uønsket natlig trafik. Kirkens 
medarbejdere vil have mulighed for at åbne 
porten. 
Porten vil være fast åben fra kl. 06 til 22 hver dag. 
Det blev besluttet, at han gerne må sætte porten 
op. 
 

3. Marianne (MA) spørger, om hun må få flyttet 
flagstangen i præsteboligens have. Dens nye 
placering skal være længere oppe i haven, måske 
ved ex-rosenbedet. 
Det besluttes, at hun gerne må flytte 
flagstangen, og hun kan kontakte Leif herom. 
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